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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési, - fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottságának 2023. február 20. napján 13.00 órakor a Szentesi Közös Önkor-
mányzati Hivatal Konferencia termében megtartott soros nyílt üléséről. 

Jelen voltak: Pásztor Antal 
Antal Balázs Tibor 
Besenyei Gábor 
Dr. Kormányos József 
Móra József 

bizottsági elnök 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 
bizottsági tag 

Később érkezését jelezte: 
Szűcs György bizottsági tag 

Távolmaradását nem jelezte: 
Sőrés Zoltán bizottsági tag 

A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részéről jelen volt: 
Dr. Sztantics Csaba 
Dr. Danyi Katalin 
Balogh Imre 

r 

Dr. Tabajdi Ágnes 
Labádi-Fébert Andrea 
Berezvai Csilla 

jegyző 
aljegyző 
Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
Jegyzői Iroda vezetője 
Műszaki Iroda vezetője 
főkertész 

Szabóné Vérten Anita jegyzőkönyvvezető 

További meghívottak: 
Kocsis László 
Kiss Ferenc 
Takács Gábor 

Szentes Városellátó NKft. ügyvezetője 
Szentes Városellátó NKft. műszaki csoportvezetője 
főépítész 

Pásztor Antal: 
Köszöntötte az ülésen megjelent tagokat, meghívottakat. Megállapította, hogy a Bizottság 5 tagja 
jelen van. később érkezését 1 fő jelezte, távolmaradását 1 fő nem jelezte. A határozatképes ülést 
megnyitotta. 
Kérte, vegyék fel napirendre a később kiosztásra kerülő 16. és 17. sorszámmal jelzett előter-
jesztéseket. 
Megkérdezte, hogy a napirenddel kapcsolatban van-e más indítvány? Mivel nem volt, kérte a 
bizottsági tagokat, aki a módosított napirendet elfogadja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a napirendet 5 igen szavazat-
tal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 



2 

10/2023. (11.20.) VB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1.) Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése (6) 
2.) A közterületek és közterület jellegű területek használatáról szóló önkormányzati ren-

delet módosítására vonatkozó javaslat (10) 
3.) 2022. évi közbeszerzési terv aktualizálása (16) 
4.) 2023. évi közbeszerzési terv (17) 
5.) Egyebek 
6.) Házszámozás elleni fellebbezés - Szentes, Klauzál utca (Szentes, belterület 951. 

hrsz.) (13 zárt) 

Megérkezett az ülésre: Szűcs György képviselő 
A Bizottság létszáma: 6 fő 

1.) Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése (6) 

Balogh Imre: 
Az egyensúly megfelelő biztosítása érdekében nehéz volt a költségvetés összeállítása. A leg-
alapvetőbb igényeket sikerül a forrásokból megvalósítani. A Bizottságot érintik a fejlesztési 
kiadások, melyek 2/3-át kellett kihúzni. Nagyon feszített bevételi terv mellett tudják a 2023-as 
évet végigvinni. 

Pásztor Antal: 
Az előterjesztés 4. oldalán szerepel az önkormányzat 2023. évi bevételeinek főösszege 9 milli-
árd forint. Ez az összeg mennyire biztos? 
A 38. oldalon olvasható a berekháti autóbusz megállónál gyalogátkelőhely kialakítása. Amikor 
a bizottság elnöke lett, megkereste a Rendőrséget, hogy tegyenek javaslatokat a város biztonsá-
gos közlekedése érdekében. Történt-e ilyen ügyben a Rendőrséggel egyeztetés? 
A 39. oldalon említésre kerül, hogy a költségvetés kockázatoktól nem mentes. Mennyire stabil 
az összeg? 

Balogh Imre: 
Az iparűzési adó bevételben 150-200 mFt bizonytalan rész van. A 200 mFt-ot meghaladó tétel 
a minimálbér emelés, erre még nem kaptak információt. Szóbeli ígéretet kaptak az Üdülőköz-
pont energiaár támogatására 3 x 51,8 mFt összegre, az első negyedévi összegét már megkapták. 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy történt-e egyeztetés a Rendőrséggel a város közlekedésének biztonságo-
sabbá tétele érdekében? 
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Labádi-Fébert Andrea: 
A berekháti buszmegállóhoz tervezett gyalogátkelőhely létesítése képviselői kérésre került a 
költségvetésbe, nem a Rendőrség javaslatára. 

Kocsis László: 
Hangsúlyozta, hogy képviselői megkeresésre került a gyalogátkelőhely létesítése a költségve-
tésbe. A költsége azért ilyen magas, mert megvilágítása sokba kerül. 

Szűcs György: 
Elhangzott, hogy kb. 450 mFt összeg bizonytalan. Az előző években is voltak 4-5%-os eltéré-
sek? 

Balogh Imre: 
Nem szokványos. 

Pásztor Antal: 
Kérte a bizottsági tagokat, aki a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szavazat-
tal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

11/2023. (11.20.) 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költségvetése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a Szentes Város Önkormányzata 2023. évi költ-
ségvetése" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2.) A közterületek és közterület jellegű területek használatáról szóló önkor-
mányzati rendelet módosítására vonatkozó javaslat (10) 

Antal Balázs Tibor: 
Az előterjesztést azért készítette, mert úgy gondolta, hogy a területhasználattal kapcsolatban a 
helyi rendeletben hézag van. Szeretné, ha a Műszaki Iroda a következő ülésre elkészítené a 
rendelet módosítását azzal, hogy tartalmazza az egyházak részére is a közterület használatra 
vonatkozó díjmentességet. 

Szűcs György: 
Mekkora bevételről van szó? 

Labádi-Fébert Andrea: 
Nincs évi 100 eFt nagyságrendű. 
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Móra József: 
Véleménye szerint 0,- Ft. Tudomása szerint a Szent Erzsébet Katolikus Altalános Iskola és a 
Katolikus Templom felújításakor kérelemmel fordultak az önkormányzathoz, mely összeget az 
önkormányzat elengedte. 

Labádi-Fébert Andrea: 
A Móra József képviselő által felvetettek az építési beruházásra vonatkoznak. Antal Balázs Ti-
bor képviselő javaslata a közterületen való hirdetésre, nyomtatványok elhelyezésének díjmen-
tességére vonatkozik. Ez az önkormányzati bevétel nem éri el az évi 100 eFt-ot. 

Dr. Sztantics Csaba: 
Felhívta a figyelmet, amennyiben a Képviselő-testület a rendelet módosítása mellett dönt, akkor 
már most érdemes meghatározni, hogy mely egyházak, történelmi egyházak, szekták is része-
sülhetnek a díjmentességben. 

Antal Balázs Tibor: 
A bejegyzett egyházakra gondolt. 

Móra József: 
A Jehova Tanúi is bejegyzett egyháznak minősül. 

Dr. Kormányos József: 
Bevett egyházaknak nevezik. 

Dr. Sztantics Csaba: 

A szóbeszéd szerint történelmi egyházak, de meg kell nézni a pontos megnevezést. 

Pásztor Antal: 

Véleménye szerint a területhasználatot 4-6 m2-ben kellene szabályozni. 

Móra József: 
Tapasztalta, hogy a Jehova Tanúi a járókelőket leszólítják. Nem adná meg a lehetőséget az ilyen 
jellegű kitelepülésekhez. Ha a történelmi egyházak kérelmet nyújtanak be az önkormányzathoz, 
akkor méltányosságot lehet gyakorolni számukra. 
Pásztor Antal: 
Vallásszabadság van. Nem tapasztalta még. hogy a Jehova Tanúi leszólítgatnák a járókelőket. 
Támogatja a képviselői indítványt. 
Besenvei Gábor: 

Hivatalosan 32 bevett egyház van Magyarországon. 

Pásztor Antal: 
Kérte a képviselőket, aki javasolja, hogy a díjtalan közterület használt a bevett egyházakra is 
vonatkozzon, a területet pedig 4 m2-ben jelöljék meg, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 4 igen szavazat-
tal, 2 tartózkodás mellett elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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12/2023. (11.20.) 
Tárgy: A közterületek és közterület jellegű területek használatáról szóló önkormányzati 

rendelet módosítására vonatkozó javaslat 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta „A közterületek és közterület jellegű területek 
használatáról szóló önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó javaslat" tárgyú 
előterjesztést és javasolja, hogy a díjtalan közterület használata a 
- bevett egyházakra is 
- 4 n r területre vonatkozzon. 

3.) 2022. évi közbeszerzési terv aktualizálása (16) 

Pásztor Antal: 
Megállapította, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény nem hangzott el. Kérte 
a bizottsági tagokat, aki az előterjesztést elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szavazat-
tal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

13/2023. (11.20.) 
Tárgy: 2022. évi közbeszerzési terv aktualizálása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a „2022. évi közbeszerzési terv aktualizálása'* tár-
gyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4.) 2023. évi közbeszerzési terv (17) 

Pásztor Antal: 

Megállapította, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény nem hangzott el. Kérte 
a bizottsági tagokat, aki az előterjesztést elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 6 igen szavazat-
tal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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14/2023. (11.20.) 
Tárgy: 2023. évi közbeszerzési terv 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Ide-
genforgalmi Bizottsága megtárgyalta a ,.2023. évi közbeszerzési terv" tárgyú előter-
jesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Móra József: 
Tájékoztatásul elmondta, hogy részt vett a Bonafarm Csoport terv ismertetőjén az új beruházás-
sal kapcsolatosan, amelyet a Magyar Kormány kiemelt beruházássá nyilvánított. A Fábiánse-
bestyéni úton egy 15 ezer darab/óra teljesítményű baromfi vágóhíd létesülne. A Fábiánsebes-
tyéni út szélessége nem teszi lehetővé a biztonságos kerékpáros közlekedést, ezért célszerű 
lenne az önkormányzatnak felvállalni, hogy pályázati lehetőség függvényében a kerékpárút 
megépítésre kerüljön. A beruházók nyitottak az együttműködésre. 600 főt foglalkoztató üzem 
épülne, a beruházás 2024. I. negyedévében indulna meg. A Hungerit Zrt. cégcsoportja, nem 
konkurencia. 

Pásztor Antal: 
Bejelentette, hogy a Bizottság további munkáját zárt ülésen folytatja. 

EGYEBEK 

bizottsági elnök 

K.m.f. 


